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Харкову не вистачає коштів на відновлення всіх зруйнованих будинків

Знищений під'їзд

житлової багатоповерхівки на Салтівці у Харкові, 31 жовтня / Фото: Слобідський край

Наразі відновлення Харкова фінансується з міського та державного бюджетів, також до цього

залучають інвесторів.

Попри постійні обстріли у Харкові не припиняють роботу з відновлення пошкодженого житлового фонду,

зокрема у найбільш постраждалому районі міста – на Північній Салтівці. Про це в етері Національного

телемарафону розповів Харківський міський голова Ігор Терехов, передає «Слобідський край».

– Там дуже багато зруйновано будинків, дуже пошкоджені там будинки при обстрілах і, на жаль, страждають

і зараз. Ми, міська влада, робимо все можливе, маємо субвенцію від держави для того, щоб відбудовувати.

Дійсно не можливо все одночасно відбудувати, бо дуже багато руйнацій було і є. Там практично кожен

будинок має ті чи інші потрапляння через снаряди з боку агресора, дуже багато руйнацій. Усе можливе ми

робимо, ми не припиняємо роботи, – говорить Терехов. 

Він зазначив, що наразі коштів на відновлення не вистачає.

– Так, дійсно не вистачає коштів, і я вчора мав перемовини з головою представництва України

Європейського інвестиційного банку, ми намітили певні кроки для того, щоб залучати кошти Європейського

інвестиційного банку для відбудови нашого міста і Північної Салтівки, – каже міський голова.

Нагадаємо, відновлення пошкоджених будинків у Харкові залежить від багатьох факторів та не має чіткої

системи пріоритетності, оскільки ситуація в місті змінюється щодня.
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